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Geachte raadsleden  
 
Helaas gaat het niet meer lukken om een uitgewerkte memo te maken voor de behandeling 
morgen van de kadernota met betrekking tot de meicirculaire. Gezien de werkzaamheden die 
nog steeds worden gedaan met betrekking tot de 3 jaarrekeningen is hier geen ruimte voor.  
Wel is de berekening alvast gemaakt en tweemaal gecontroleerd om in ieder geval het 
resultaat te kunnen delen.  
 
In het aanvullende memo welke was nagezonden werd uitgegaan van de geprognotiseerde 
inkomsten algemene uitkering uit de voorjaarsnota. 
De meicirculaire blijkt een veel positiever beeld te geven dan de verwachting was in de 
voorjaarsnota. In onderstaand staatje zijn de ontvangsten van de meicirculaire vermeld.  
 
Wel willen wij nadrukkelijk waarschuwen dat dit positieve beeld een momentopname blijft, 
gezien de grote fluctuaties die wij nu zien en gezien de ontwikkelingen in Den Haag kan het 
beeld met de september/december circulaire er voor de jaren na 2025 weer heel anders uit 
gaan zien. Wij blijven gezien de onvoorspelbaarheid van de gemeente financiën dus dringend 
vragen prudent om te gaan met deze extra inkomsten.  
 
Met vriendelijke groeten,   
 
Anne-Marie Kennis  
Wethouder Blaricum 
 
  

 
 


